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  Datum: 2013-01-23 

Plats: Hos Britt i Hasslösa 

Kl: 18:30 

 

Närvarande: Lisa Ragnarsson, Christer Odh, 

Ann-Louise Andersson, Britt Franzén, Eva 

Norell, samt Sara Hellberg, t.o.m. punkt 2. 

 

1. Mötet öppnas 

     

2. Klubbens budget samt verksamhetsberättelse och plan. 

Vi gick igenom budget och utfall för 2012. Vi läste och redigerade 

klart budget för 2013 samt verksamhetsberättelse, därefter fastställde 

vi dessa handlingar.   

  

3. Föregående mötesprotokoll.  

Föregående mötesprotokoll gicks igenom och föranledde följande: 

Inköp av hjärtstartare skjuts fram. Vi kan ev. undersöka om det går 

att få bidrag till denna från Sparbanksstiftelsen. 

Besked har kommit från Barbro Lund att hon kan hålla kurs i HLR 

på Studiefrämjandet för 12 deltagare. Detta är kostnadsfritt. Barbro 

återkommer med ett lämpligt datum (blir den 9 april).  

 

4. Ekonomisk redovisning. 
Ann-Louise lämnade en kort rapport. 

 

5. Informationsmöte med kommunen. 

Vi väntar på besked från kommunen om hur det blir med reparation 

av ladugårdstaket. Christer hör med Kjell-Ove om han kan stöta på.  

 

6. Inkomna mail. 
Inkomna mail gicks igenom utan åtgärd. 

 

7. Belysningen på appellplanen. 
Christer redogör för förslag som kommit från Anläggningsgruppen 

efter det att elektriker anlitats. Vi beslutar att undersöka flera alterna-

tiv innan vi beslutar något. 

 

8. Uppvaktningar på årsmötet  
Vi gick igenom vilka som skall uppvaktas på årsmötet. Lisa beställer 

blommor.  

 

9. Barons pris. 

Förslag på tre kandidater har inkommit. På grund av att två av dessa 

sitter i styrelsen så beslutas att vi överlämnar till instiftarna av priset, 

Bengt och Mari Lönnerblad, att hjälpa till att utse vinnaren. Dock 

ville de inte avgöra detta utan några styrelsemedlemmar tillsammans 



 

  

 

 

 

 

 

Sida 

2(2) 

 

med några klubbmedlemmar drog lott för att utse vinnaren vid en 

onsdagsträning på klubben.  

 

10. Distriktets årsmöte den 16 mars i Karlsborg. 
Distriktsstyrelsen har skickat ut en remiss angående fördelningen av 

överskottet från sommarens SM i Bruks och IPO. 

Remissen omfattar två förslag, se bilaga. 

Vi föreslår ytterligare ett alternativ där pengarna delas mellan de av 

distriktets klubbar som arrangerar bruksprov och IPO. Detta med 

motivationen att det kostar en del att arrangera prov och att de peng-

arna exempelvis skulle kunna möjliggöra inköp av hjälpmedel t.ex. 

GPS, snitslar m.m. Lisa skickar förslaget till distriktets ordförande.  

 

11. Träningstävlingar i väst. 

Arrangemanget med träningstävlingar fortsätter även i år. Det blir 

Götenes tur att vara värd i juli månad. 

 

12. Utbildning i föreningskunskap. 

Lisa har skickat ut inbjudan till alla i styrelsen. 

 

13. Övriga frågor 

* Planering av årsmötet 

* ”Musplågan” i klubbstugan. Christer tar kontakt med kommunen. 

* Beslöts om inköp av Office-paketet till tävlingsutskottets bärbara 

  dator. 

   

 

14. Mötet avslutas. 

 

 

 

 

Ordförande  

Lisa Ragnarsson   vice sekreterare 

    Eva Norell 


